
,v'lagdalena Babic istaknula je kako pohvaljuje kanditjatkinju za dobru nam1eru da se aktivnosti
usmjere na rad na EU projektima ali da je to jako te5ko. lmala je dodatna fitanla za poja5njenja
oko prijedloga pobolj5anja sustava prehrane, na Sto je kandidatkinja izjavi)a Oale ku'frinia
najsuvremenije opremljena ida dobrim gospodarenjem idodatnim naforom od kuhinje djeca i

Skola mogu dobiti viSe. lVagdalena Babic je primijetila da se trenutno udenicima razredne
nastave kuha 168 ruckova te je upozorila da postoji normativ prema kojem se svaka kuharica
mo2e zaduliti s maksimalno njih 70 Sto iznosi ukupno 210 ruckova. Stoga se samo 42
rudka mogu ponuditi udenicima predmetne nastave i bilo bi nemogucebdrediti kojim udenicima
od njih 3O0tinjak. Gda Krstanovic je ilavila da je normativ 70 rudkova minimalno zaduZenje-
Sanja tVartinko je pohvalila kandidatkinju Sto je u svojim planovima veliki dio posvetila
poboljSanju komunikacije medu djelatnicima. Pitala je kandidatkinju za poja5njenje dijela u
prezentaciji koji se ticao strudnih usavr5avanja, na Sto je Sanja Krstanovic odgovorila da je
kljucno da svi djelatnici trebaju biti upoznati sa svim ponudama za usavr5aranle koja se nude.
Ojdana Rajic Azinovic pitala koliko bi kao buduca ravnateljica bila spremna za razm)enu iskustva
s drugim Skolama u kojim su odredene stvari bolje uredene na Sto je gospoda Krstanovic
istaknula da ie izuzetno otvorena za suradnju i komunikaciju. Tijekom rasprave pojavilo se pitanje
Odluke koju je izdao Skotski odbor u 2017. godini u kojoj1e San;a Krstanovic navedena kao
lamjena ravnatelja, nije bilo jasno Sto je todno u njoj navedeno i na koji se period odnosi.
Tajnica Zrinka Prugovecki je istaknula kako ta odluka do danas nije ofovrgnuta. Sanja Krstanovic
je navela kako je u staroj odluci iz vremena pro5le ravnateljice bio naveden to6an ro( u kojem
vrSi poslove zamjene ravnateljice tMirjane Ljubic. Sukladno tom iskustvu i promjenom u statutu
koja se od tada dogodila zatralilaje od ravnateljice Jalu5ic poja5njenje i uputuireba ; SO Oati
novu suglasnost kad je bila zatralena da preuzme ulogu zamjene ravnateilice u vremenu kad je
Andelka Jalu5ic imala smrtni slucaj. S obzirom da nije dobila nikakvu daljnju uputu, nije bila
sigurna radi li sve po statutu te tu ulogu nije preuzela.

Josipa tMesic postavila je pitanja zna1i li pravedna raspodjela posla o kojoj kandidatkinja govori u
prezentaciji da oni koji nisu razrednici da ce postati razrednici? Sanja Krstanovic ;e odgo;orila da
ne, to znaei da kada se odlucuje o ostalim poslovima da se zaduauje razlicite ljud'e, a ne uvijek
iste.

Josipa lVesic joS je pitala na Sto misli kad kaZe da ce povecati video nadzor? Sanja Krstanovic
navela je da je mislila na to da se pokrije onaj preostali dio koji nije pokriven, primjerice mali
hodnik. To ne ukljucuje udionice, nego samo one prostore Skole koji nisu pokriveni, a u kojima se
stalno dogadaju neke stvari za koje se ne moZe detektirati Sto se tocno dogodilo.

Ad 4. Upoznavanje dlanova Skolskog odbora sa zaklju6cima Uditeljskog vije6a, Skupa
radnika i Vije6a roditelja o zauzetim stajali5tima u postupku imenovanji ravnatelja/ice
Osnovne Skole Rude5

Na sjednici Uciteljskog vijeca, odrZanoj 16.12.2021. zauzetoje stajali5te da je kandidat za
ravnatelja OS Rude5 Sanja Krstanovic.

I? tfd.nigi.Skyry radnika, odrZanoj 16.12.2021. zauzetoje stajali5te da je kandidat za ravnatelja
OS Rude5 Andelka Jalu5ic.
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|:3i」:drttanoj 20 12 2021 zauzeto je staia‖
もte da je kandidat za ravnatelja

Ad 5. Javno glasanje o kandidatu s liste kandidata za ravnatelja Osnovne Skole Rude5 i
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